



## MRT 2



### SLEEPER CHANGING MACHINE

- Removes and inserts **up to 40 sleepers per hour with one single operator**
- Handles the heaviest of wooden or concrete sleepers
- Over 40° adjustment of the beam and clamp **enables the handling of sleepers to or from irregular track side** conditions
- 30 km/h speed on rail
- **Quick and easy off & on-tracking** through clamp action and 2 pneumatic wheels
- **180° pivoting clamp and "kicker"** are available as well
- **MRT 2 S : Closed cabin** with high visibility providing a high driving comfort to the operator; with or without air-conditioning
- Mass: 5 t



### МАШИНА ДЛЯ ЗАМЕНЫ ШПАЛ

- **Один оператор** извлекает и устанавливает **до 40 шпал в час.**
- Заменяет деревянные и наиболее тяжелые бетонные шпалы.
- Возможность поворота стрелы и шпального захвата более чем на 40° **позволяет работу на любом профиле земляного полотна.**
- Скорость движения по пути: 30 км/ч.
- **Установка / снятие с пути производятся легко и быстро** с помощью 2 колес и шпального захвата.
- Дополнительно возможна **установка поворотного захвата на 180° и толкателя**
- **MRT 2 S: Закрытая кабина** с максимальным обзором, с кондиционером или без, обеспечивает наибольший комфорт при управлении машиной.
- Масса: 5 тонн.

*We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.*

*Мы оставляем за собой право вносить изменения в характеристики оборудования. Иллюстрации могут включать оборудование, поставляемое за дополнительную плату.*